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Protokół nr 6/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 marca 2019 r. w godz. 17:00 – 18:00  w sali nr 26 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki        

4/ Jacek Niedźwiedzki       

5/ Anna Ruszewska        

6/ Sławomir Sieczkowski     

 

Nieobecny: 

1/ Sylwester Cimochowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

3. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Bud. i Fin.  

4. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP 

5. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

6. Alicja Jacewicz – Naczelnik Wydz. Oświaty  i Wych.  

7. Marek Anuszkiewicz – Specjalista Wydz. Inwestycji  

8. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji  

9. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do porządku obrad i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 lutego 2019 r. 

2. Informacja z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2018 rok. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych                   

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2018 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planowania w budżecie Miasta Suwałki 

środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, a także określenia 

rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
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przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą 

Szpitalną w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północno – zachodniego rejonu ulicy M. Reja w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego terenu w kwartale pomiędzy ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Armii 

Krajowej, M. Reja i Obwodnicą Suwałk. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady 

Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży służbowych. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

14. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 5/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach  w dniu 20 lutego 2019 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 5/2019 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez 

aklamację.  

Ad pkt.  2 

Informacja z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

  

 Radna A. Ruszewska  zapytała, (o informację, która pojawiła się w mediach)                                

o autograf Andrzeja Wajdy.  

 Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że sprawa jest znana  tylko z mediów.  

 Radny B. Bezdziecki poinformował, że na komisji Kultury, Sportu i Turystyki                                 

p. Prezydent odpowiedział na tak samo zadane pytanie, że Miasto jest w posiadaniu praw do   

wykorzystania ww. podpisu Andrzeja Wajdy, który udostępniła małżonka reżysera.  

 

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację z wykonania Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego za 2018 rok. 
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Ad pkt.  3 

Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych                   

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2018 roku. 

Informacja  stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Informację Prezydenta Miasta Suwałki                               

o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych w związku z uchwaleniem lub zmianą 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz o wydanych decyzjach                      

o naliczeniu opłaty w 2018 roku. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planowania w budżecie Miasta Suwałki 

środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, a także określenia rodzajów 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli, 

szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki oraz warunków                        

i sposobu ich przyznawania.  

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

  

Naczelnik A. Jacewicz wniosła autopoprawkę w podstawie prawnej o samorządzie 

gminnym powinno być Dz. U. z 2019 r. poz. 506. Nadmieniła, że projekt był konsultowany                          

ze szkołami, które wyraziły się pozytywnie. Zostały uproszczone zasady składania wniosku                                

o przyznanie pomocy zdrowotnej przez nauczycieli. 

Radna A. Ruszewska dodała, że członkowie Komisji Oświaty, Wychowania i Sportu 

zaopiniowali powyższy projekt uchwały pozytywnie. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie planowania                              

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli,                     

a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto 

Suwałki oraz warunków  i sposobu ich przyznawania.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą 

Szpitalną w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 

 Naczelnik M. Włoskowska poinformowała, że ww. teren posiada plan 

zagospodarowania przestrzennego. Przyjęte w projekcie ustalenia są wyrazem polityki  
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przestrzennej miasta w odniesieniu do tego obszaru i mają na celu umożliwienie 

zagospodarowania go z zachowaniem: zasad ładu przestrzennego, efektywnego 

gospodarowania przestrzenią oraz walorów ekonomicznych. W procedurze sporządzania 

zmiany planu zgłoszono 8 wniosków, które uwzględniono. Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Plan  jako akt prawa miejscowego musi godzić interesy wszystkich stron przyjmując ład 

przestrzenny i zrównoważony rozwój za podstawę zasad kształtowania polityki przestrzennej                 

i zrównoważony rozwój za podstawę zasad kształtowania polityki przestrzennej przez jednostki 

samorządu terytorialnego  i organy administracji rządowej. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą 

Szpitalną w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6        

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północno – zachodniego rejonu ulicy M. Reja w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

 Naczelnik M. Włoskowska omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Sporządzenie planu zostało wywołane potrzebą dostosowania ustaleń planistycznych do 

aktualnego stanu prawnego i własnościowego, w związku z realizacją obwodnicy Suwałk                        

i potrzebą utrzymania w strukturze przestrzennej terenów rolniczych  wyłączonych z zabudowy. 

Do wyłożonego projektu planu wniesiono kilka uwag, które po rozpatrzeniu zostały odrzucone.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północno – zachodniego rejonu ulicy M. Reja                             

w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7       

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego terenu w kwartale pomiędzy ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Armii 

Krajowej, M. Reja i Obwodnicą Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   
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 Naczelnik M. Włoskowska omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Poinformowała, że wprowadzane zmiany z punktu przeznaczenia tego terenu nie są istotne. 

Została wprowadzona korekta układu komunikacyjnego w oparciu o teren komunalny, gdzie 

zostanie wprowadzona droga wewnętrzna. Przedstawiła na mapie rozwiązania komunikacyjne, 

które spowodują uaktywnienie ww. terenu. Przewidywane w miejscowym planie przeznaczenie 

oraz ustalenie nowych zasad zagospodarowania i skomunikowania działek objętych planem 

jest zgodne z ustaleniami zawartymi w obowiązującym  Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałki. Omówiła wniesione uwagi do planu, które 

w części zostały odrzucone, a jedna uwzględniona w całości. Wniosek Inwestora, który buduje 

się na tym terenie został uwzględniony. Wniosek Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej 

w Krakowie, który  nie został uwzględniony w całości. Został tylko uwzględniony jeden wniosek, 

dot. zakazu budowy myjni samochodowej, która nie może powstać na wymienionym terenie, ze 

względu na bliskie usytuowanie przy stacji meteorologicznej.  

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Instytutu Meteorologii, na którym zaproponowano nową lokalizację stacji meteorologicznej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego terenu w kwartale pomiędzy ulicami: Gen.                              

K. Pułaskiego, Armii Krajowej, M. Reja i Obwodnicą Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8       

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości                            

i porządku na terenie miasta Suwałk.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił jedną zasadniczą zmianę,  która dotyczy 

doprecyzowania częstotliwości odbioru śmieci. Została wprowadzona na wniosek p. radnego 

B. Bezdzieckiego.  Chcąc zachować czytelność Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie miasta Suwałk, zasadne jest przedstawienie całości regulacji w przedmiotowym zakresie 

w jednolitym dokumencie. Szacowana kwota wzrostu kosztów odpadów komunalnych 

wynikających ze zwiększenia częstotliwości ich odbioru  w okresie maj-październik br. to 9 tys. 

zł. i wynika z szacunkowego zwiększenia o 2 liczby odbiorów odpadów w ciągu roku. Skutki te 

mogą zostać zredukowane w związku z przyjęciem w 2019 r. formy przetargu nieograniczonego, 

przy wyłonieniu wykonawcy usługi odbioru odpadów komunalnych od mieszkańców Suwałk na 

okres maj-grudzień 2019 r.  

 Radny B. Bezdziecki podziękował za uwzględnienie wniosku i wprowadzenie zmian                      

w Regulaminie utrzymania czystości.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 

 

Ad pkt.  9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna, wyżej wymieniony projekt uchwały jest konsekwencją 

wprowadzonych zmian w Regulaminie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

 

 Naczelnik J. Gałązka, przedstawił zmianę w zapisie w uzasadnieniu, przedłożył komisji 

nowe poprawione uzasadnienie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 
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 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                        

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady 

Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży służbowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach, przypomniał, że na temat ww. uchwały rozmowy odbyły się kilka 

miesięcy temu i państwo radni przyjęli takie  rozwiązanie tymczasowe.  W między czasie miały 

trwać prace na uszczegółowieniem i doprecyzowaniem treści uchwały. Stwierdził, że takie 

rozmowy się nie odbyły i projekt uchwały jest  nieprecyzyjny i został w takiej formie jak 

poprzedni.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet radnym Rady Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży służbowych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12                                                                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem mówiący                             

o podwyżkach wynagrodzeń w sferze budżetowej dotyczy administracji i  nauczycieli. 

Zwiększony został deficyt budżetowy w związku z koniecznością zapewnienia środków na 

realizację zadania dot. modernizacji budynku na ul. Kościuszki 6 na żłobek. Do budżetu zostaną 

wprowadzone niewykorzystane środki z programu przeciwalkoholowego z roku ubiegłego, oraz 

środki z projektów unijnych, na które miasto otrzymało zaliczki w roku ubiegłym, a które nie 

zostały wydane. Zwiększenie dotacji dla Suwalskiego Ośrodka Kultury na piknik rodzinny oraz 

obchody rocznicy wejścia do Unii Europejskiej. Do budżetu wprowadzone zostaną dochody, 

które wpłynęły w związku z rozliczeniem z lat ubiegłych z Gminą Suwałki dot. komunikacji. 

Dochody z tytułu naliczonych kar za opóźnienie terminu realizacji inwestycji na ulicy 

Sejneńskiej. Dotyczy również wpływu środków związanych z naliczeniem kary dla firmy 

realizującej termomodernizację Szkoły Podstawowej nr 9. Zwrot z rozliczenia projektu  

unijnego  dot. Suwalskich  Centrów Kompetencji. Zwrot środków dotyczących rozliczeń z lat 

ubiegłych w zakresie rodziny (są to nienależnie pobrane świadczenia zwracane w roku br.). 

 Radny S. Sieczkowski, w dziale 80195  w kwocie 400 tys. zł czego dotyczą zwiększenia?  

Skarbnik W. Stelmach,  zwiększenie dotyczy  projektu „Dobry zawód, fajne życie” 

realizowany przez Szkołę Podstawową Nr 10. 
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 Radny S. Sieczkowski, zapytał o kwotę dotacji dla instytucji kultury. Skarbnik                            

W. Stelmach odpowiedział, że kwota dotyczy podwyżki wynagrodzeń.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt.  13                                                                                                                            

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach, zmiany uchwale to dostosowanie prognozy w związku                              

z wykonaniem dochodów i wydatków w roku ubiegłym. Doprecyzowanie urealnienia  limitów 

w projektach, które zostały wyszczególnione w uzasadnieniu do uchwały. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt.  14                           

Wolne wnioski. 

 

 Przewodniczący komisji A. Turowski przedstawił pismo p. prezydenta Ł. Kurzyny, które 

wpłynęło do Przewodniczącego Rady z prośbą o oddelegowanie przedstawiciela Komisji 

Finansowo–Budżetowej do pracy w ramach komisji weryfikacyjnej programu                                            

pn. „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki”.  Przewodniczący zgłosił 

swoją kandydaturę do prac ww. komisji. Członkowie Komisji przyjęli propozycję                                       

A. Turowskiego jednogłośnie przez aklamację.  

Pismo stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 Radna A. Ruszewska zapytała o pismo Komendanta Hufca, które zostało skierowane 

między innymi do radnych( w sprawie braku środków finansowych na wysłanie zaproszeń).  

Nadmieniła, że takie zaproszenia mogą być wysyłane w formie elektronicznej. Czy miasto 

ustosunkuje się do  przedstawionego pisma? Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że Pan 
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Prezydent Cz. Renkiewicz chce spotkać się z władzami Hufca o ich uczestnictwie  w miejskich 

imprezach, różnego rodzaju obchodach świąt państwowych  i rocznic.  

 Radna A. Ruszewska zauważyła, że jest to dobra inicjatywa ze strony P. Prezydenta, 

aby takie spotkanie odbyło się i zostało wypracowane wspólne działanie z Miastem.  

 

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.            
 

 

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


